

**Application for Fellowship
(For CIHAPB Chartered Members only)
Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch**



CIHAPB is responsible for processing Fellowship applications of CIHAPB Chartered Members only. Chartered Members of other regions who wish to apply to become "Fellow Members", please submit your application directly to the Chartered Institute of Housing (<https://www.cih.org/membership/grades/fellowship-fcih>) or contact the administration office of CIHAPB for enquiry.

特許房屋經理學會亞太分會僅負責處理特許房屋經理學會亞太分會特許會員成為「資深會員」的申請。其他地區的特許會員如欲申請成為「資深會員」，請直接與母會 Chartered Institute of Housing 提出申請 (<https://www.cih.org/membership/grades/fellowship-fcih>) 或向本會秘書處查詢。

SECTION 1 第一部份

姓名(中文) (與身份證明文件相同) : _____

Name (English 英文) (Same as the Identity Document): _____

Membership No. / 會員編號: _____

ASSESSMENT FOR FELLOWSHIP IS BASED ON THE FOLLOWING CRITERIA:

資深會員評估基於以下標準：

- i. **Contribution to the profession and the community:** Applicants must have actively contributed to developing and supporting other professionals and/or community members and demonstrate their impact.
對專業和社區的貢獻：申請人必須對其他專業人士及/或社區成員的發展及支援作出積極貢獻，並展示其影響力。
- ii. **Leadership:** Applicants should demonstrate leadership experience in their field, including the ability to develop and implement a vision, inspire others, and advance the sector they operate in.
領導力：申請人須展示其所在領域的領導經驗，包括發展及實施願景、激勵他人以及推動其所在行業發展的能力。

APPLICATION REQUIREMENTS 申請條件

- The applicant must be a CIHAPB Chartered Member (CIHCM) for a continuous period of at least TEN (10) years.
申請人必須為特許房屋經理學會亞太分會特許會員 (CIHCM)，並持續保持特許會籍至少連續十(10)年。
- Enclose a personal statement in a maximum of 1,000 words.
附上一篇最多 1,000 字的個人陳述。
- Include statements to be supported by two FCIH members as referees (See Section 3).
包括由兩名「資深會員」作為推薦人的聲明(見第三部分)。
- Enclose the evidence of completing 20 hours of CPD in the last 12 months with the application form.
附上過去 12 個月內完成 20 小時 CPD 的紀錄。
- Enclose a cheque for the application fee of HK\$2,500 (non-refundable) at the time of application.
附上 \$2,500 港元支票作為申請費用(不可退回)。

FOR OFFICE USE ONLY 本會專用

RECEIVED DATE 收到申請表日期	VETTING DATE 審核日期	ENDORSED BY MEMBERSHIP OFFICER 會籍主任審批

SECTION 2 第二部份

PERSONAL DETAILS 個人資料

*If no personal details are changed, there is no need to fill in Section 2. Otherwise, please fill in the updated information in the corresponding box(es) for the Secretariat to update the record in the membership system.

*如個人資料毋須更改，則毋須填寫第二部份。如需更新資料，請在相關空格內填寫所需更新的資料，以便秘書處更新會員系統紀錄。

Name 姓名： (Chinese 中文) (與身份證明文件相同)	Home Address 住址(Mandatory field 務必填寫)：
(English 英文) (Same as the Identity Document)	
Title 稱謂 (Please delete as appropriate 請刪去不適用者)： Dr / Mr / Mrs / Ms 博士 / 先生 / 太太 / 女士	Correspondence 通訊地址： (if different from above 如與上述不同)
Tel No 電話號碼：	
Personal E-mail 個人電郵：	Fax No 傳真號碼：

SECTION 3 第三部份

TWO EXISTING FCIH MEMBERS AS REFEREES

兩名現任資深會員作為推薦人

REFEREE 推薦人 (1)	REFEREE 推薦人 (2)
I confirm to support the applicant as shown in Section 2 above to become a CIH Fellow member. 本人確定支持上述第二部份之申請人成為本會的資深會員。	I confirm to support the applicant as shown in Section 2 above to become a CIH Fellow member. 本人確定支持上述第二部份之申請人成為本會的資深會員。
Signature 簽署：	Signature 簽署：
Name 姓名：	Name 姓名：
Membership No. / 會員編號:	Membership No. / 會員編號:
Date 日期：	Date 日期：

SECTION 4 第四部份

I hereby declare that the particulars given in this form are true and complete in all respects and authorize The Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) to check/verify the particulars given above by me to process my application. I undertake, if accepted, to observe the provisions of the Charter & By-Laws and to abide by its “Code of Professional Conduct” as a condition of being a FELLOW member of the CIHAPB and to contribute to the activities of the CIHAPB.

本人謹此聲明，以上所提交的資料真確齊全並授權特許房屋經理學會亞太分會查核本人上述提交的申請資料。如果貴會接納本人成為資深會員，自當遵守貴會的《專業行為守則》，以此作為該會籍的條件之一，並為會務作出貢獻。

Signature of Applicant 申請人簽署：

Date 日期：

DATA PROTECTION STATEMENT 資料保護聲明

CIHAPB respects personal data and is committed to full implementation and compliance with the data protection principles and all relevant provisions of the Hong Kong Personal Data (Privacy) Ordinance. In making this application, your submitted particulars will be saved and used for membership administration. You may make a request for checking or amendment to your personal particulars through our website (cih.org.hk) or call our secretariat (852 - 2356 8680).

本會依照香港個人資料(私隱)條例，確保本會在處理個人資料時會依循適當的保安及保密守則。學會所收集之會員資料，將只用於會籍行政用途。你可隨時透過網上 (cih.org.hk) 或致電 (852 - 2356 8680) 向學會秘書處查核或更改個人資料。

METHOD OF PAYMENT 付款方法

1. Fellowship Membership Fee 資深會員會費

The membership fee for Fellowship members is the same as the Chartered Membership. The current member is entitled to a free upgrade or grade transfer for the remainder of the eligible membership year.

資深會員的會費與特許會員相同。會員在符合資格年度內獲得會籍升級或轉級別可免繳交該年度新會籍之年費。

Payment 繳費

Crossed cheque payable to “CIH Asia International Limited”

劃線支票，抬頭請寫「特許房屋經理學會有限公司」

Amount (HKD)
銀碼 (港元)

Name of Bank
銀行名稱

Cheque Number
支票號碼

PLEASE RETURN TO 填妥後請送回

Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch
Units 2008-2010, Telford House, 16 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong
特許房屋經理學會亞太分會
香港九龍灣宏開道 16 號德福大廈 2008-2010 室

Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch Fellow Membership Application Form (Version September 2023)